
 

Από το Δήμαρχο Ανδρίτσαινας-Κρεστένων στη 

συνεδρίαση του Π.Ε.Σ.Ο.Π.Π. Π.Ε. Ηλείας 

Παρεμβάσεις για πλημμύρες 

και αντιπυρική περίοδο  

Σάκης Μπαλιούκος: «Δεν αισθάνομαι ασφαλής στην 

περιοχή μου» 

 

 

Στα ζητήματα που αφορούν τον απολογισμό της 

αντιπυρικής περιόδου, καθώς και την αντιμετώπιση 

των πλημμυρικών φαινομένων, αναφέρθηκε ο 

Δήμαρχος Ανδρίτσαινας-Κρεστένων κ. Σάκης 

Μπαλιούκος, στην τοποθέτησή του κατά τη 

συνεδρίαση του Π.Ε.Σ.Ο.Π.Π. Π.Ε. Ηλείας, στο 

συνεδριακό κέντρο του Διοικητηρίου. 

Αναφερόμενος στην αντιπυρική περίοδο ο κ. 

Μπαλιούκος τόνισε πως είναι πολύ νωρίς για 

απολογισμό, δεδομένου ότι απομένει ενάμιση μήνας 

ακόμη και θα πρέπει να ενημερωθούν οι αγρότες που θα 

βγουν στα χωράφια προκειμένου να προετοιμάσουν τους 

ελαιώνες τους, για  να  μην αρχίσουν να βάζουν   φωτιές. 

Ακόμα για το ίδιο θέμα επεσήμανε πως οι υψηλές 

θερμοκρασίες που προκάλεσαν φόβο στον κόσμο, καθώς 

και το θεσμικό πλαίσιο με τα υψηλά πρόστιμα 



επέδρασαν σημαντικά  στη μη πρόκληση πυρκαγιών, 

ενώ συγχρόνως εξέφρασε την ανάγκη προκειμένου στο 

τέλος της περιόδου να κληθεί η πολιτεία για την 

αυστηροποίηση ακόμα περισσότερο των μέτρων και 

στον αγροτικό χώρο. 

Ανησυχία για 

τις πλημμύρες 

 

Εξάλλου σε άλλο σημείο της τοποθέτησής  του σχετικά  

με τις πλημμύρες, ο Δήμαρχος Ανδρίτσαινας-Κρεστένων 

ανέφερε ότι τον κύριο λόγο λόγω των μεγάλων 

αποδεκτών τον  έχει η Περιφέρεια, εκφράζοντας 

συγχρόνως  την ανησυχία του για τον Αλφειό ποταμό, 

λέγοντας χαρακτηριστικά πως «τώρα βλέπω αναδόχους 

οι οποίοι παίρνουν μόνο  αδρανή υλικά και μεταφέρουν, 

χωρίς να γίνεται ούτε ένα πρόχειρο φράγμα προκειμένου 

να διαφυλάξουμε την περιουσία των πολιτών». 

 Ακόμα ανάφερε ότι τον περασμένο Απρίλιο μετά από 

πρόσκληση του αρμόδιου Αντιπεριφερειάρχη Έργων είχε 

γίνει επίσκεψη σε πέντε άκρως επικίνδυνα σημεία τα 

οποία παραμένουν  στην ίδια κατάσταση,  

υπενθυμίζοντας το τραγικό συμβάν με τους δύο νεκρούς 

στις αρχές του χρόνου στο Πλουτοχώρι. 

Παράλληλα  ο κ. Μπαλιούκος  αναφέρθηκε και στην 

υπερχείλιση του Σελινούντα στο ύψος των εργατικών 

κατοικιών των Κρεστένων, την ίδια μέρα με τους δύο 



πνιγμούς, θέτοντας το ερώτημα για το ποια είναι η 

παρουσία  της Περιφέρειας στα συγκεκριμένα σημεία, 

που είναι δική της αρμοδιότητα… 

Επίσης διευκρίνισε ότι  «ο Δήμος όπως και οι υπόλοιποι 

Δήμοι, προκειμένου να βοηθήσουν τους Δημότες τους, 

θα εμπλακούν σε δράσεις δεν είναι στην αρμοδιότητά 

μας». 

«Είναι αλήθεια όμως κύριοι της Περιφέρειας Δυτικής 

Ελλάδας ότι οι ανάδοχοι που καθάρισαν ποταμούς και 

χείμαρρους πέρυσι παραμένουν απλήρωτοι; Αν ναι είναι 

σοβαρό πρόβλημα και θα το βρούμε μπροστά μας, αν 

υπάρξει μία μεγάλη πλημμύρα. Ποιος ανάδοχος θα μας 

εμπιστευτεί να τρέξει για βοήθεια σε μια τέτοια αρνητική  

εξέλιξη; Η Περιφέρεια πρέπει άμεσα να βρει λύση στο 

θέμα» τόνισε ο Δήμαρχος Ανδρίτσαινας-Κρεστένων, ο 

οποίος   χαρακτήρισε ως επιτακτική την ανάγκη 

προκειμένου να γίνει νέα συνάντηση με τη συμμετοχή 

όλων των εμπλεκόμενων φορέων και κυρίως εκείνων 

που έχουν τη χρηματοδοτική αρμοδιότητα. 

 

 


